
Zápisnica 
z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 30. januára 2015 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Ing. Jozef Slovák, Mgr. Pavol Kostolník, Fridrich Buzáš, PhDr. Andrea 
Vranková, Jana Kiková, Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Ing. Marián Vrabec, Bc. Jozef 
Gregor 
 
Počet prítomných občanov: šestnásť 
 
Program :  
1/   Otvorenie zasadnutia  
2/   Schválenie programu rokovania 
3/   Procedurálne otázky 
4/   Zámery rozvoja obce 2015 - 2020 
5/   Návrh plánu investičných akcií na rok 2015 
6/   Vytvorenie komisií OZ a voľba predsedov komisií 
7/   Rajonizácia obce pre poslancov OZ 
8/   Rôzne – informácia o kanalizácii, menovanie poslancov do krízového štátu obce  
9/   Diskusia  
10/ Návrh na uznesenie  
11/ Záver 
 
 Starosta obce otvoril prvé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Pavol Kostolník a Jozef Gregor. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Jozef Slovák, Fridrich Buzáš 
a Jana Kiková. Do programu rokovania boli zaradené body 6 – Vytvorenie komisií OZ 
a voľba predsedov komisií a bod 7 – Rajonizácia obce pre poslancov OZ. Takto doplnený 
program rokovania poslanci OZ  jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a vzalo na vedomie navrhované zámery rozvoja 
obce Lužianky na obdobie rokov 2014 až 2020 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predložený plán investičných akcií na rok 2015. 
Poslanec Jozef Slovák uviedol, že projektovaná cena na vybudovanie miestnej komunikácie 
Vinárska II je veľmi vysoká a dala by sa ešte okresať. K tomuto názoru sa pripojil aj poslanec 
Stanislav Beňo. 
Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce zistením podmienok na poskytnutie úveru vo 
výške 330 000,- €. Úver bude použitý na výstavbu investičných akcií v obci, kanalizáciu. 
Jana Bartová, z radov občanov, chcela vedieť, kedy sa začne s budovaním chodníkov 
a verejného osvetlenia na Závodníkovej ulici-predĺženie. Starosta obce uviedol, že chodníky 
sa na uvedenej ulici nebudú budovať a  projekt ich nerieši. Poslanec Stanislav Beňo uviedol, 
že verejné osvetlenie je v podstate predpripravené a mohlo by sa vybudovať už v tomto roku. 
Po prerokovaní plánu investičných akcií na rok 2015, obecné zastupiteľstvo schválilo 
nasledovné investičné akcie: kanalizácia obce I. a II. etapa; realizácia prípojok občanov na 
kanalizáciu; dokončenie chodníkov a osvetlenia na Vinárskej ulici; vybudovanie ulice 
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Vinárska II; premiestnenie Zberného dvora Lužianky; protipovodňové opatrenia; 
vybudovanie verejného osvetlenia na Závodníkovej ulici-predĺženie; vybudovanie trafostanice 
(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a neschválilo nové zásady odmeňovania poslancov 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. V platnosti zostali pôvodné zásady odmeňovania 
s doplnením bodov II. a III. (zdržal sa Kostolník, ostatní za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra obce na I. polrok 2015. Na návrh poslanca Milana Cabáneka boli do plánu 
kontrolnej činnosti doplnené nasledovné body: prehodnotenie štatútu obce; prehodnotenie 
VZN obce; prehodnotenie uznesení obce (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo deväť komisií pri Obecnom 
zastupiteľstve v Lužiankach. Vytvorené sú nasledovné komisie: stavebná; kultúrna;  
životného prostredia; športová; pre spoluprácu s podnikateľskými subjektami a rozvoj 
podnikania; finančná, rozpočtová a správy majetku obce; dopravná a požiarnej prevencie; 
sociálnej a zdravotnej starostlivosti; školská a mládeže (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo jednotlivých predsedov komisií pri OZ 
Lužianky. Predsedovia komisií boli zvolení nasledovne: stavebná komisia – Jozef Slovák 
(navrhnutí boli dvaja poslanci, Jozef Slovák a Stanislav Beňo. Za Jozefa Slováka hlasovali 
poslanci Kostolník, Buzáš, Slovák, Kiková, Gregor; za Stanislava Beňa hlasovali poslanci 
Vranková, Beňo. Cabánek, Vrabec); kultúrna komisia – Marián Vrabec; životné prostredie – 
Pavol Kostolník (navrhnutí boli dvaja poslanci, Marián Vrabec a Pavol Kostolník. Za Mariána 
Vrabca hlasovali Beňo, Cabánek; za Pavla Kostolníka hlasovali Slovák, Buzáš, Vranková, 
Kiková, Gregor, zdržali sa hlasovania poslanci Vrabec a Kostolník); športová – Fridrich 
Buzáš; pre spoluprácu s podnikateľskými subjektami a rozvoj podnikania – Stanislav Beňo; 
finančná, rozpočtová a správy majetku – Milan Cabánek; dopravná a požiarnej prevencie – 
Jozef Gregor; sociálnej a zdravotnej starostlivosti – Andrea Vranková; školská a mládeže – 
Jana Kiková.  
 Starosta obce požiadal novozvolených predsedov komisií pri OZ, aby do 15. 02. 2015 
predložili návrh členov jednotlivých komisií z radov občanov a odborníkov. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo pridelenie rajónov jednotlivým 
poslancom obecného zastupiteľstva (všetci za). 
 
 Od 19.10 hod. do 19.15 hod. bola prestávka. 
 
 Starosta obce informoval poslancov o investičnej akcii – kanalizácia obce, ktorá sa 
začne budovať v tomto roku. Poslanec Jozef Slovák uviedol, že pri takejto rozsiahlej 
investičnej akcii bude potrebné zabezpečiť autorský dozor.  
Poslanci diskutovali, akým spôsobom by sa mali obyvatelia pripojiť na kanalizačné prípojky. 
Poslanec Stanislav Beňo navrhol, aby stavebná komisia priebežne kontrolovala vykonávané 
práce pri budovaní kanalizácie. Poslanec Jozef Slovák uviedol, že stavba má svoj stavebný 
dozor a stavebná komisia nie je kompetentná, aby stavbu neustále kontrolovala. 
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 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo menovanie všetkých poslancov do 
krízového štábu obce (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh na delegovanie poslancov obecného 
zastupiteľstva za zástupcov obce do rady školy a doplnilo nasledujúcich poslancov: 
Marián Vrabec, Andrea Vranková, Jana Kiková (všetci za). 
 
 V diskusii vystúpil poslanec Pavol Kostolník, ktorý uviedol, že by bolo potrebné 
označiť Rastislavovu ulicu na viacerých miestach, z dôvodu lepšej orientácie pre cudzích 
občanov. Taktiež navrhol, aby na obecnom úrade bol zamestnaný ďalší pracovník, ktorý by 
sledoval výzvy zamerané na získanie grantov pre obec. 
Poslanec Stanislav Beňo uviedol, že verejné osvetlenie ráno dlho svieti a svetlá by sa mali 
nastaviť tak, aby sa vypínali spolu s brieždením. Taktiež navrhol, aby v druhom pavilóne 
základnej školy bola zriadená cirkevná škola. 
Poslanec Marián Vrabec v diskusii uviedol, že novovybudované stĺpy verejného osvetlenia na 
Vinárskej ulici sú husto osadené, a stačilo by, aby svietilo každé druhé svetlo. 
Poslanec Jozef Slovák navrhol, aby verejné obstarávanie na obci nebolo realizované externe, 
ale aby ho vykonávali pracovníci obecného úradu. Poslanec Stanislav Beňo namietal, že 
pracovníci nie sú na takúto prácu odborne spôsobilí. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                   Pavol Kostolník                 Jozef Gregor     
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


